
JEGYZŐKÖNYV 
 
Az Informatika és Matematikai Szakosztály 2008. december 13-án megtartott üléséről. 
 
 Jelenlevők: Sipos Elvira, Rozsnyik Andrea, Szűcs Emese, Zolnai Irén, Szabó 
Magdolna, Papp Zoltán, Papp Horváth Erika, Miklós Gyöngyi, Dr. Péics Hajnalka, Csikós 
Pajor Gizella, Gerhát Timea és Boros István. 
 Csikós Pajor Gizella elnöklő ismertette a Szakosztály tevékenységét és céljait azokkal 
a tagokkal akik újonnan tagosodnak. Emellett ismertette a Bolyai Farkas Alapítvány 
tevékenységét is. 
 
 Tavalyi Tevékenység Szakkőrön belül: 

- Fekete Mihály Emlékverseny 2007. 
- Hétvégi matematika iskola 2007. 
- Téli matematika és informatika tábor. 
Az idei tervek: 
- Téli matematika és informatika tábor általános iskolásoknak. 
- Téli foglalkozás a Fekete Mihály Emlékversenyről továbbjutott 20 legjobb 

diáknak. 
- Gizella megkérte a jelenlevőket, hogy aki szeretne a táborban résztvenni 

előadóként, akkor jelentkezzen. Akinek van ötlete és kedve, jelentkezzen Vida 
Jánosnál. 

- A tavaszi szünetben kezdődik a felkészítő a következő évi felvételire. 
- Az Új Kép folyóiratban megjelent egy matematikai melléklet, ezt lehet 

rendszeresen megismételni. 
- Szabó Magdolna indítványozta, hogy gyakrabban legyen szakmai tanácskozás a 

matematika tanárok részére. Ebbe be kellene vonni az általános iskolai tanárokat 
is. Gizella megjegyezte, hogy erre vonatkozóan már történtek lépések .  

- Magdolna szerint az általános iskolások hiányolják az Új Kép folyóiratban 
régebben megjelent levelezőversenyt. A hozzászólók szerint a levelezőverseny 
továbbra is megjelenik az Új Képben. 

- Gizella indítványozta, hogy a Fekete Mihály Emlékversenyt jövőre bővítsék ki az 
általános iskolák 8. osztálya számára. Ezt az indítványt mindenki támogatta. 

- Zolnai Irén indítványozta, hogy módosuljon a Fekete Mihály Emlékverseny meg-
tartásának időpontjáról mert így a félév végén a diákok nagyon terheltek. 
Javasolta a november végi időpontot. Elfogadásra került a Fekete Mihály 
Emlékverseny új megtartási időpontja, azaz november 28. 

- Papp Horváth Erika felvetette a kérdést, hogy mi történik azokkal a diákokkal 
akik a 8. osztályból szépen szerepeltek a Fekete Mihály Emlékversenyen. Gizella 
felajánlotta, hogy az igazán sikeres diákokat el lehet vinni a nemzetközi 
matematikai versenyre. 

 
 Az ülés 11 óra 25 perckor befejeződött. 
 
Jegyzőkönyvezető 
Gerhát Timea 


